



Dear Colleagues,

In this HKUST Staff Association (SA) News, we would like to share with you the followings:

SA Activities and the Latest Offers:

- Hymn Singing Session (May 31)
- Lunch Sharing Session for Men (Jun 13)
- Leather Workshop in Jun 2017 – Octopus Card Wallet (Register by May 24)
- The Latest Offers for Staff & SA Members

Campus News:

- HKUST President's Outstanding Service Award 2017: Invitation to Submission of Nominations (by Jun 30)

1. Hymn Singing Session on May 31

(please see Chinese version below for details)

[SA Staff Christian Fellowship]

2. Lunch Sharing Session for Men on Jun 13

(please see Chinese version below for details)

[SA Staff Christian Fellowship]

3. Leather Workshop in Jun 2017 – Octopus Card Wallet (Register by May 24)

Make a gift for yourself or someone you want to thank!
Suitable for people without any (or with little) leather making experience.

Date: 8, 15, 22, 29 Jun (4 classes on Thursdays)

Time: 1-2pm

Venue: Staff Association Office, G/F, University Center

Fee (including materials for key holders and use of leather making tools):

Staff Association (SA) member: \$150 / person

Non-SA member: \$180 / person (Please click [here](#) for the instructions to join SA)

Cash payment will be collected in the first lesson.

Quota: 8 * (Priority will be given to Staff Association Members)

Application: [online form](#)

Application deadline: 24 May 2017

Sample (for reference only):



* Due to the limited sets of tools available, we can only accept 8 participants. Participants will be selected by ballot if number of applications exceeds the quota.

(please see Chinese version below for details)

[SA Staff Christian Fellowship]

4. The Latest Offers for Staff & SA Members

New Offers:

- [Bank Offers](#)
- Monthly Offer on [electric](#) products

Please check the latest offers for staff & SA members at: http://staff.ust.hk/service_off.html

[SA Benefits Team]

5. Campus News:

HKUST President's Outstanding Service Award 2017: Invitation to Submission of Nominations

The Award was established by the University in 2007 to recognize non-teaching staff members who have demonstrated exceptional service, dedication, and continued commitment to excellence in or outside their respective areas of work and who have contributed to the betterment of their work units, the University and/or community life in the University. The Award is organized once every 3 years. This year's Award is the fourth one organized since it has been set up.

Recipients of the Award will each receive a cash award of HK\$10,000 and a token of appreciation, and will have their names engraved on a plaque at the Chia-Wei Woo Academic Concourse. Nominators of the awardees will receive a souvenir.

The deadline for nomination is **30 June 2017**.

Details of the Awards: <http://www.ab.ust.hk/hro> ([nomination procedures](#) and the [nomination form](#))

[Selection Committee for HKUST President's Outstanding Service Award 2017]

May 17, 2017
HKUST Staff Association

For enquiry, please contact staff@ust.hk
"Services & Benefits" - Special Offer: http://staff.ust.hk/service_off.html
Interest Groups & Teams: <http://staff.ust.hk/interest.html>

=====

今期香港科技大學教職員協會會訊信息如下：

科大教職員會活動及最新優惠：

- 詩歌齊分享 (5 月 31 日)
- 智在星期二 (6 月 13 日)
- 六月皮革班：真皮八達通卡包 (5 月 24 日截止報名)
- 最新同事及會員優惠

校園資訊：

- 2017 年「香港科技大學傑出服務獎」：誠邀提名員工參選 (6 月 30 日前)

1. 詩歌齊分享

團契敬拜隊將舉行「詩歌齊分享」，歡迎大家參加。

日期：5 月 31 日 (星期三)

時間：下午 1 至 2 時

地點：LG7 草地

[科大教職員基督徒團契]

2. 智在星期二

日期：6 月 13 日 (星期二)

時間：1 時至 2 時

地點：職員休息室 (University Center 1/F)

主題：不醉的人生

聯絡人：發 9321-0357

簡介：這個午間聚會旨在讓男士們可以輕鬆分享生活和工作上的苦與樂，彼此支持和鼓勵。每月一次聚會。

[科大教職員基督徒團契]

3. 六月皮革班：真皮八達通卡包 (普通及迷你版兩款)

一起來做皮革作品送給自己或你想多謝的人！

適合未試過皮革製作或新手學員。

日期：6 月 8 日、15 日、22 日、29 日 (共 4 堂，逢星期四)

時間：下午 1 至 2 時

地點：教職員協會辦事處, 大學中心地下

名額：8 人* (教職員協會會員優先)

費用 (包括皮革、材料及借用工具):

科大教職員協會會員: \$150 / 位

非科大教職員協會會員: \$180 / 位 (如欲申請加入「科大教職員協會」成為會員, 請按[這裡](#))

報名方法: 請填妥[報名表](#)

付款方法: 於第一課以現金繳付

截止報名日期: 5 月 24 日

製成品:



[科大教職員基督徒團契]

4. 最新同事及會員優惠

最新優惠

- [銀行優惠](#)
- 每月[電器用品](#)優惠

詳情請瀏覽此網頁: http://staff.ust.hk/service_off.html

[科大教職員福利小組]

校園資訊:

5. 2017 年「香港科技大學傑出服務獎」: 誠邀提名員工參選 (6 月 30 日前)

傑出服務獎於 2007 年成立, 旨在表揚服務傑出、充滿熱誠、致力追求卓越, 並在所屬崗位內外, 為部門、大學及/或校園生活不斷作出貢獻的非教學人員。傑出服務獎每三年舉辦一

次，而今年的傑出服務獎是第四屆。

得獎者可各獲港幣一萬元獎金及獎座，其名字並將會刻在吳家瑋學術廊的展示板上，以作表揚。得獎者的提名人亦可獲得紀念品一份。

截止提名日期為 **2017 年 6 月 30 日**。

有關本獎項的詳情：[傑出服務獎](#)的網頁 ([提名程序](#)及[提名表格](#))

[香港科技大學 2017 年傑出服務獎遴選委員會]

香港科技大學教職員協會

2017 年 5 月 17 日

查詢電郵：staff@ust.hk

服務與福利/商品折扣: http://staff.ust.hk/service_off.html

興趣小組與運動隊: <http://staff.ust.hk/interest.html>

=====